
 
Rettelse til referat fra generalforsamlingen 7. juli 2019. 

 

 

Følgende skal rettes: 

Fra: 

6: indkomne forslag 

6 – forslag 1: 

- Som aftalt på GF 2018 skulle GF 2019 diskutere vores vintertilsyn. 

- Et medlem (Lars Andersen, Ordrupvej 57) havde fremsat forslag om at annullere 

vintertilsynet og bruge udgiften på 30.000 kroner til andre projekter 

- Fire medlemmer (Helen Svenningsen, Højbergvej 22, Wáhlin, Tidselvej 12, Ole Dufour, 

Cikorievej 30, og Maj-Britt de Fries, Lyngvej 2) havde foreslået opretholdelse af 

vintertilsynet 

- Efter skriftlig afstemning blev det med stemmerne 28 for og 7 imod vedtaget at 

opretholde vintertilsynet 

 

Til:  

6: indkomne forslag 

6 – forslag 1: 

- Som aftalt på GF 2018 skulle GF 2019 diskutere vores vintertilsyn. 

- Et medlem (Lars Andersen, Ordrupvej 57) havde fremsat forslag om at annullere 

vintertilsynet og bruge udgiften på 30.000 kroner til andre projekter 

- Fire medlemmer (Helen Svenningsen, Højbergvej 22, Pallesen, Tidselvej 12, Ole 

Dufour, Cikorievej 30, og Maj-Britt de Fries, Lyngvej 2) havde foreslået opretholdelse af 

vintertilsynet 

- Efter skriftlig afstemning blev det med stemmerne 28 for og 7 imod vedtaget at 

opretholde vintertilsynet 

 

 


